
Záznam 
 

z Redakčnej rady časopisu LAMAČAN, konanej dňa  5. apríla 2007  
na MÚ Lamač 

 
 
Prítomní:  
 
JUDr. M. Bartovič, M. Pikulíková, Ing. C. Danišová, Mgr.Ing.R. Olekšák, J. Kralovič,  
B. Veselá 
 
Ospravedlnení: JUDr. J. Ondrišová, Ing. D.Valentovič, M. Slušný 
 
Neospravedlnení:  Mgr. Sukopová, Ing. Stráňava, Mgr. Servanský 
 
 
K bodu 1 
 
Redakčnú radu otvoril a viedol JUDr. Bartovič – predseda redakčnej rady. 
 
K bodu 2 
 
Prítomní zhodnotili ostatné číslo Lamačana 3/07. Všetci mali pozitívne ohlasy od občanov na 
celkovú kvalitu  mesačníka.  
B. Veselá predložila pripomienky starostky Mgr. Keltošovej k deleniu článkov na rôzne 
strany. K uvedenému sa vyjadril redaktor s tým, že v nasledujúcich číslach budú uvedené 
pripomienky akceptované. Pripomenul však, že príspevky, ktoré majú významnejší 
oznamovací obsah, ale sú rozsiahlejšie, budú na prvej strane uvedené v jednej časti ako 
upútavka, s odkazom na pokračovanie v ďalšej časti mesačníka. 
JUDr. Bartovič – potvrdil veľmi pozitívne ohlasy, spracovanie hodnotí ako výborné, má to 
dynamiku. Je potrebné zachovať tento štýl, aby sa  mesačník nezvrhol na bulvár. 
V nasledujúcom čísle je potrebné ustrážiť uverejňovanie autora a zdroj príspevku. 
 
K bodu 3 
 
JUDr. Bartovič – požiadal redaktora o preposielanie príspevkov na uverejnenie do Lamačana, 
ktoré dostáva priamo od prispievateľov. Príspevky odosielané z MÚ preposiela p. Veselá 
predsedovi RR a redaktorovi.  
 
Príspevky do č. 4/07 – pripomienky: 
 

- Antény – Ing. Valentovič – upraviť (vynechať výpočty) – zabezpečí M.Čambalík 
- Doprava do TESCO – J.Baláži – vzhľadom  k tomu, že na uvedenú tému už príspevky 

boli doporučuje sa tento skrátiť – zabezpečí M. Čambalík 
- Horí! – B. Veselá – preveriť výpočty škôd – zabezpečí B. Veselá 
- Dôvera – RR rozhodla príspevok uverejniť iba ako reklamu  za príslušný poplatok. 
- Zamyslenie k veľkonočným sviatkom – dodá VDP MGr. Čaniga 
- K článku od p. Ortha ohľadne FK Lamač pripojiť skrátenú verziu žiadosti o poslanie 

2% z daní FO, ktorú zaslal p. Orth po uzávierke Lamačana č. 3/07 – zabezpečí 
M.Čambalík 



 
 
 
K bodu 4 
  
Príspevky do Lamačana 5/07: 
 

- Rozhovor s poslancom JUDr. Bartovičom –M. Čambalík 
- Kúpalisko Lamač – M.Čambalík  
- Prehľad športových aktivít v Lamači – zabezpečí I. Kovačovič taj. šport. komisie 
- Materská škôlka – po aprílovom zastupiteľstve pripraviť informáciu o MŠ Lamač 
- Príprava MDD – B. Veselá  
- Príprava zájazdov pre seniorov Lamača – B. Veselá  
- Jubilujúci občania Lamača – B. Veselá 
- Šibačková zábava – B. Veselá 
- Čriepky z histórie Lamača – Dr. Škorvanková 
- Problémy nájomníkov Heyrovského 13, -  zabezpečí M.Čambalík. K uvedenému 

problému Ing. Olekšák navrhol pripraviť  rozhovor s Dr. Zányiovou – interpretácia 
zákona 182/93. Treba zvážiť uverejňovanie servisu: na čo majú obyvatelia nárok. 

 
 
K bodu 5 
 
Najbližšie zasadnutie redakčnej rady je určené na 3. mája 2007. 
 
K bodu 6 
 

- pripraviť hodnotenie obsahovej úrovne časopisu Lamačan a účinnosť jeho pôsobenia. 
Podklady pre JUDr. Bartoviča na MZ  pripraví B. Veselá. 

- Pripraviť materiál do MZ – doplnenie člena RR  - zaradiť dlhoročného člena p. Šoulu 
– B. Veselá.  

 
 
 
 
Tým bol program vyčerpaný a zasadnutie RR ukončené.    
 
 
  
 
Zapísala: Blanka Veselá – taj. RR Lamačan 
 
 
Schválil: JUDr. Marek Bartovič – predseda RR  


